
Ejerforeningen Nordstrand 2 + 3

Lidt sniksnak fra møder med Kasper fra Norlys. Hele bestyrelsen samt Jeppe og Bjarne fra
nr. 5 deltog i begge møder.

Møde repræsentant Kasper fra Norlys d. 23.08.22 ang. ladestationer
Vi har holdt møde med Norlys efter vores ekstraordinære generalforsamling. Vi mødes med
Kasper for at lave en kontrakt med ham. Kasper var mildest talt overrasket over hvordan vi
havde fået forklaret tilbuddet af Phillip fra ATEA. Norlys kan ikke levere den vare vi havde
fået lovning på af ATEA. Den er simpelthen ikke opfundet. Nordlys lovede at gå hjem og se
hvilket alternativer de kunne levere i forhold til vores forventninger.

Møde med repræsentant Kasper fra Norlys d. 24.10.22 ang. ladestationer
Det var med store forventninger vi mødtes med Norlys for at høre om ladestationer til vores
parkeringspladser.
Vi blev klogere.

● Prisen vi havde fået stillet i udsigt kunne ikke holde. Anlægsudgifterne var steget
jævnfør de almindelige udgiftsstigninger. Men udgiften vi havde fået til den enkelte
ejer viste sig at være forkert.

Vi vil på kommende bestyrelsesmøde diskutere hvordan og hvad vi vil gøre.


